
 
 

 

Bestyrelsesmøde mandag d. 24. august 2015 kl. 19.03. 
 

Deltagere: Lennart, Kaare, Rene, Alexander, Lasse, Ulrik og Benny 

 

Dagsorden 

 

 

1. Underskrift af referat af mødet d. 22/06/2015 

 

2. Økonomi 2015 

 

a) Perioderegnskabet ser fornuftigt ud. Budgettet holder. På grund af Thomas’ fravær kunne der 

ikke gås i yderligere detaljer med økonomien. 

b) Likviditeten i klubben er god. 

 

3. Udkast til budget for 2016 

a) Kunne ikke diskuteres pga Thomas’ fravær 

 

4. Personalenyt 
 

 

5. Udbygning af klubhus  
a) Klubben skal iværksætte en møderække i efteråret med Stig Eiberg hos Gentofte Kommune 

for at få afstemt forventningerne i forhold til ombygningen. 

b) Når afstemningen af planerne er på plads, vil vi inddrage medlemmerne  

c) Tidsplan: Møde med kommunen planlægges til september 

  

6. Nyt fra udvalgene, herunder  
a) Status på sponsorater/bandereklamer: 

- Der er fortsat ikke nogle konkrete aftaler på plads. Lasse ville iværksætte arbejdet 

med at få nogle potentielle sponsorer helt i mål. 

- Kaare sørger for at få information på hjemmeside og sendt ud til trænere / 

holdledere 

- Kaare og Lasse tager møde med Mads 

 

b) Status samarbejdsaftale med Olympia 

- Benny har fået at vide at sagsbehandleren vil kontakte Benny. 

 

7. Eventuelt 
a) Lyset vil blive fikset i løbet af de kommende uger. 

b) Alexander har fået input til hvordan ansøgning om tilladelse til bannerreklamer ud mod 

Lyngbyvej skal formuleres. Lennart hjælper Alexander med at formulere en ansøgning 

 

 

 

 

 

Lennart Deramat  Kaare Lund Nielsen  Rene Kristensen 

 

 

 

 



 
 

 

Alexander Ledgaard  Lasse Lund Larsen   

 

 

 

Ulrik Marschall  Benny Olsen 


